
 

 

 

Emlékeztető 

a BME Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 

2016. április 25. 19:00-kor tartott rendes üléséről 

Jelen van (késett kimentéssel): Balázs Anna, Gulyás Eszter, Hernády Gergely, Horváth 

Bálint, Józsa Katalin, Komonyi Dániel, Kristály Márton, Nagy László, Németh Péter, Patai 

Boglárka, Somhegyi Balázs, Suhajda Richárd, Tarnóczi Eszter, Vidák Miklós (5p) 

Kimentéssel hiányzik: Daku Dávid 

Vendég: Almási Jusztina, Bánkuti Eszter, Kalapács Regina, Kovács Fruzsina, Török Lili 

A Hallgatói Képviselet jelenlevő tagjai nyilatkoznak, hogy képviselői mandátumuk érvényes, 

kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. 

1. Kari Papír beszámoló 

1.1. Balázs Anna kérésére a Kari Papír főszerkesztői pályázatra jelentkező Almási Jusztina 

és Kovács Fruzsina ismertették pályázatukat és motivációjukat. 

Almási Jusztina és Kovács Fruzsina távozott. 

1.2. A Képviselet 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett Kovács Fruzsinát választotta 

meg a Kari Papír főszerkesztőjének. 

2. Elnöki beszámoló 

2.1. Balázs Anna ismertette a legutóbbi Stratégiai Bizottságon tárgyalt napirendi pontokat. 

2.2. Balázs Anna elmondta, hogy az április 20-i Gólyatáborral kapcsolatos megbeszélést 

követően elkészítette Suhajda Richárddal a rendezvény tervezett költségvetését. 

2.3. Balázs Anna tájékoztatott, hogy az elkövetkezendő időszakban Kristály Mártonnal 

Utánpótlás Bizottságot tart. 

2.4. Balázs Anna tájékoztatott, hogy a legutóbbi Kari Tanácson elfogadásra került a 2016-

os kari költségvetés. 

2.5. Balázs Anna beszámolt, hogy az elmúlt időszakban kérvénybíráláson vett részt Molnár 

Csabával. 



 

 

 

2.6. Balázs Anna elmondta, hogy április 21-én egyeztetett a Tanácsadó Testület tagjaival. 

2.7. Balázs Anna elmondta, hogy április 22-én sikeresen lezajlott a Hallgatói Képviselet 

Alumni-találkozója. 

2.8. Balázs Anna beszámolt az április 25-i Dékáni Tanács napirendi pontjairól. 

3. EHK beszámoló 

3.1. Vidák Miklós elmondta, hogy a Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Karon a 

Tisztújítás lezajlott. 

3.2. Vidák Miklós tájékoztatott, hogy az Egyetemi Hallgatói Képviselet jelenleg az 

egyetemi Hallgatói Önkormányzat Alapszabályának átdolgozásán dolgozik. 

3.3. Vidák Miklós beszámolt, hogy az Egyetemi Hallgatói Képviselet Stratégiai 

Bizottságán az egyetemi szoftverfejlesztés volt a kiemelt téma. 

3.4. Vidák Miklós elmondta, hogy a balatonlellei BME Ifjúsági Tábor nyári időbeosztása 

átszervezést igényel. 

3.5. Vidák Miklós beszámolt, hogy egyeztetések zajlanak az öntevékeny körök által kezelt 

kis értékű eszközök leltárának szabályozásáról. 

3.6. Vidák Miklós tájékoztatott, hogy május 6-7-én a Hallgatói Önkormányzatok Országos 

Konferenciájának Közgyűlésére kerül sor. 

4. Oktatási beszámoló 

4.1. Gulyás Eszter elmondta, hogy a legutóbbi Belső Oktatási Bizottságon a vizsgarend 

ellenőrzése volt a kiemelt napirendi pont. 

4.2. Gulyás Eszter tájékoztatott, hogy egyeztetett Rabb Péterrel az Építészettörténet 4. – 

Újkor c. tárgy pótzárthelyi dolgozatának időpontjáról. 

4.3. Gulyás Eszter beszámolt, hogy egyeztetett Becker Gáborral, az Épületszerkezettani 

Tanszék vezetőjével a Tanulmányi és Vizsgaszabályzatban foglalt oktatói 

kötelezettségekről és a tanszéki elmaradásokról. 

4.4. Gulyás Eszter elmondta, hogy május 28-án Belső Oktatási Bizottságot tart. 

5. Juttatás-térítési beszámoló 

5.1. Tarnóczi Eszter beszámolt, hogy a legutóbbi Külső Szociális Bizottságon a Rendkívüli 

szociális ösztöndíjpályázatok bírálása volt a kiemelt napirendi pont. 



 

 

 

5.2. Tarnóczi Eszter elmondta, hogy fellebbezés érkezett be a Kari BME ösztöndíjpályázat 

eredményével kapcsolatban. 

5.3. Tarnóczi Eszter tájékoztatott, hogy a negyedik kifizetési időpont alkalmával 

kiutalandó ösztöndíjak dokumentációjával foglalkozott. 

5.4. Tarnóczi Eszter elmondta, hogy az elkövetkezendő időszakban Belső Juttatási 

Bizottságot tart. 

6. Gazdasági beszámoló 

6.1. Suhajda Richárd elmondta, hogy az elmúlt időszakban egyeztetett Orbán Balázzsal az 

X1,2  rendezvény költségvetésének elszámolásáról. 

6.2. Suhajda Richárd előterjesztette a Hallgatói Képviselet szakmai továbbképző 

hétvégéjének gazdasági beszámolóját, amit a Képviselet 13 igen, 0 nem és 0 

tartózkodás mellett elfogadott. 

6.3. Suhajda Richárd előterjesztette a Hallgatói Képviselet Alumni-találkozójának 

gazdasági beszámolóját, amit a Képviselet 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 

elfogadott. 

6.4. Suhajda Richárd ismertette a III. Építész Sportnap tervezett költségvetését, amit a 

Képviselet 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadott. 

6.5. Suhajda Richárd ismertette a III. Építész Kari Majális tervezett költségvetését, amit a 

Képviselet 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadott. 

6.6. Suhajda Richárd elmondta, hogy április 26-án Belső Gazdasági Bizottságot tart. 

7. Kollégiumi beszámoló 

7.1. Németh Péter elmondta, hogy április 25-én megkezdődött a Bercsényi 28-30 

Kollégiumban a szobaajtók felújítása. 

7.2. Németh Péter tájékoztatott, hogy hamarosan beszerelésre kerül az összes mosógép a 

Bercsényi 28-30 Kollégium mosókonyhájában, a jelenlegi kapacitás 

megkétszereződik. 

7.3. Németh Péter tájékoztatott, hogy a Bercsényi 28-30 Kollégium udvarán, az Alkotóhét 

során épített installáció a III. Építész Kari Majális kezdetéig el lesz bontva. 

7.4. Németh Péter beszámolt, hogy az Egyetemi Hallgatói Képviselet projektjének keretein 

belül az egyetemi kollégiumok házirendjének aktualizálásán dolgozik. 

7.5. Németh Péter elmondta, hogy az elkövetkezendő időszakban Belső Kollégiumi 

Bizottságot tart. 



 

 

 

8. Közéleti beszámoló 

8.1. Somhegyi Balázs elmondta, hogy személyesen tekintette meg a Rendezvény Bizottság 

tagjaival az Építész Evezős Túra tervezett helyszínét. 

8.2. Somhegyi Balázs tájékoztatott, hogy az Építész Piknik szervezése zajlik. 

8.3. Somhegyi Balázs elmondta, hogy az elkövetkezendő időszakban Rendezvény 

Bizottságot tart. 

9. Öntevékeny köri beszámoló 

9.1. Patai Boglárka elmondta, hogy Suhajda Richárddal az Öntevékeny köri ügyrend 

felülvizsgálatán dolgozott. 

9.2. Patai Boglárka ismertette a legutóbbi Öntevékeny köri gyűlésen elhangzottakat. 

9.3. Patai Boglárka beszámolt, hogy egyeztetett a hallgatói öntevékeny csoportokkal a 

Képviselet honlapján róluk közzétett információkról. 

9.4. Patai Boglárka tájékoztatott, hogy Józsa Katalinnal és Kádár Bálinttal egyeztetett az 

Alkotóhetet követő közönségszavazás díjazásáról. 

10. Szakmai közéleti beszámoló 

10.1. Patai Boglárka beszámolt, hogy egyeztetett az Építész Klub hallgatói öntevékeny 

csoport és az Építész Szakkollégium képviselőivel a két fél jövőbeli együttműködési 

lehetőségeiről és a 2016-os Szakmai Napok szervezéséről. 

11. HSB delegált beszámoló 

11.1. Komonyi Dániel elmondta, hogy a legutóbbi Építész Sport Bizottságon a kiemelt 

napirendi pontok a III. Építész Sportnap és a sportolással foglalkozó hallgatói 

öntevékeny csoportok saját rendezvényei voltak. 

11.2. Komonyi Dániel tájékoztatott, hogy a III. Építész Sportnap szervezése zajlik. 

12. HSB delegált beszámoló 

12.1. Komonyi Dániel elmondta, hogy április 28-án Erasmus-bizottságot tart. 

13. Gólyatanács beszámoló 

13.1. Hernády Gergely ismertette a Gólyatanács hátralévő üléseinek ütemezését. 



 

 

 

14. Senior Kör beszámoló 

14.1. Kristály Márton elmondta, hogy április 21-én volt a legutóbbi Senior Kör gyűlés. 

14.2. Kristály Márton beszámolt, hogy be kívánja vonni a Senior Kört a 2016-os Gólyatábor 

játékainak aktualizálásába. 

14.3. Kristály Márton tájékoztatott, hogy április 29-én kerül megrendezésre a Senior Kör 

következő gyűlése. 

15. Gödör-projekt beszámoló 

15.1. Horváth Bálint elmondta, hogy a legutóbbi Öntevékeny köri gyűlésen ismertette a 

Bercsényi Gödör klub felújítására vonatkozó elképzeléseket. 

15.2. Horváth Bálint beszámolt, hogy a hallgatói öntevékeny csoportok segítségét kérte a 

Bercsényi Gödör Klub felújításához szükséges igények összeírásában. 

15.3. Horváth Bálint tájékoztatott, hogy az elkövetkezendő időszakban Gödör-felújítási 

bizottságot tart. 

16. PR beszámoló 

16.1. Józsa Katalin elmondta, hogy a Szponzori Bizottság új neve Hallgatói Gazdasági 

Bizottság. 

16.2. Józsa Katalin tájékoztatott, hogy a Hallgatói Gazdasági Bizottság jelenleg az Építész 

Piknik rendezvénnyel, illetve a 2016-os Kari Táborral és Gólyatáborral kapcsolatos 

szponzorációs tevékenységgel foglalkozik. 

16.3. Józsa Katalin elmondta, hogy egyeztetni fog Kovács Fruzsinával a Kari Papír jövőbeli 

koncepciójával kapcsolatban. 

A következő rendes ülés időpontja 2016. május 2. (hétfő) 19.00, helye: BME K. épület III. 

emelet 23., a Hallgatói Képviselet irodája. 

Budapest, 2016. április 25. 

 Jegyzőkönyvvezető: Ülésvezető: 

 Horváth Bálint Balázs Anna 

 Elnök 



 

 

 

Hat. Szám Előterjesztés Eredmény 

60./2016. 
Kari Papír főszerkesztője: Kovács 
Fruzsina 

13 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

61./2016. 
Hallgatói Képviselet szakmai 
továbbképző hétvégéjének 
gazdasági beszámolója 

13 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

62./2016. 
Hallgatói Képviselet Alumni-
találkozójának gazdasági 
beszámolója 

13 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

63./2016. 
III. Építész Sportnap tervezett 
költségvetése 

13 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

64./2016. 
III. Építész Kari Majális tervezett 
költségvetése 

13 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

 


